
 

 

REFERAT 7. FEBRUAR 20255 

 

BESTYRELSESMØDE 

FORUM  BESTYRELSEN 

Mødenr.: 01 

Mødedato: 28. januar 2025  

Mødestart: 16:00  

Mødested: Allan Simonsen, Idrættens Hus  

Referent: RLI  

Deltagere: 

 

Afbud: 

Bestyrelsen, MMH og RLI 

Jette Albinus & Thomas Christensen deltager virtuelt 

Asger Fischer Mølgaard 

 

 

0. Bestyrelsens rum  

 

Bestyrelsen drøftede bl.a. DIF’s projektorganisation, organiseringsforhold, 

projektfinansiering samt den administrative organisering af DIF’s to nye store initiativer 

STARTBLOKKEN og Kulturpasset.  

 

Sager til beslutning 

 

1. Værtsbyer - DIF DM-ugen  

 

Bestyrelsen drøftede indstilling til værtsbyer til DIF DM-ugen 2027-2028.   

 

DIF DM-ugen er et nationalt event og en vigtig del af det politiske program, der har til 

formål at styrke kendskabet til dansk idræt. Siden 2022 har DM-ugen været afholdt i 

Aalborg og Herning – og dette med stor succes 

 

Efter afviklingen af DIF DM-ugen i Herning i 2026 skal der findes en ny værtsby til 

DM-ugen i 2027 og 2028. Administrationen har gennem dialog og site visits med 

interesserede byer modtaget budmateriale, der kvalificerer byernes evne til at løfte 

værtskabet.  

 

På baggrund af en helhedsvurdering af bl.a. økonomi, DM-ugens vækstpotentiale, 

faciliteter og kommunal tilgang til eventet har bestyrelsen tiltrådt indstillingen og 

givet administrationen mandat til at indlede konkrete forhandlinger med en værtsby 

om værtskabet for DM-ugen 2027-2028.  

 

2. DIF Årsmøde 2025 

 

Bestyrelsen drøftede dagsorden og valg på DIF Årsmøde 2025.   

 

Bestyrelsen godkendte den foreløbige dagsorden og oversigten over valgposter på 



 

 

DIF Årsmøde 2025 samt gav administrationen mandat til at tilspørge de relevante 

kandidater med henblik på afklaring af valg/genvalg til DIF’s organer.  

 

Bestyrelsen besluttede desuden at ændre formatet for valgdebatter, så der for 

fremtiden ikke længere bliver afholdt deciderede valgdebatter ved ordinære 

bestyrelsesvalg, men alene udarbejdes videoer til brug for kandidatpræsentationen. 

Derudover vil der være en kandidatpræsentation under årsmødet. 

 

Sager til skriftlig godkendelse  

 

3. Nationale kvalifikationskrav og udtagelseskriterier 

 

Bestyrelsen havde inden bestyrelsesmødet skriftligt godkendt de nationale 

kvalifikationskrav og udtagelseskriterier for vinter-OL i Milano/Cortina for kvinde- og 

herreishockey, kvinde- og herreskiskydning og for freestyle ski og snowboard. 

 

Sager til orientering  

 

Formanden orienterede om dialog med kulturministeren om evalueringen af 

udlodningsloven.  

 

4. Direktørens orientering 

 

Direktørens orientering forelå skriftligt inden mødet.   

 

Direktøren orienterede om aftale med New Wave Denmark om beklædning til vores 

olympiske hold. 

 

Direktøren orienterede endvidere om topmøde på Marienborg om Ungeløftet, som er et 

partnerskab mellem regering, virksomheder og civilsamfund for at løfte unge ind i 

fællesskabet. DIF repræsenterede civilsamfundet sammen med DUF og Headspace.  

 

5. Eventuelt 

 

Jens Hornemann orienterede om et nyt netværk for politisk, økonomiansvarlige i 

specialforbundene.  

 

Anna Harboe Falkenberg orienterede om en vedtægtsændring i skiforbundet, der gør, at 

formanden for forbundet ikke kan sidde længere end 8 år.  

https://difacad.sharepoint.com/:b:/s/DIFLedelsessekretariat/EY5_k1dDe4dHooRPorbxNlsBr0RvoWKT7REBMk-RmH1DIA?e=jH0GPn

